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Onderwerp: Toekomst MFA Trefpunt Milsbeek

Begin 2024 staan er reeds meerdere drukbezochte dorpsactiviteiten gepland, waaronder 
carnaval. Kunnen deze nog ergens doorgang vinden?

Het Trefpunt in Milsbeek vervult al 55 jaar de functie van multifunctionele accommodatie in 
het dorp.
De huidige eigenaar stopt per 31-12-2023 met de exploitatie. Daarmee is de toekomstige 
gebruiksfunctie van het pand ongewis. Dit kan een grote impact gaan hebben op de 
leefbaarheid in het dorp Milsbeek. Het pand wordt veel gebruikt door verenigingen en 
stichtingen, en er is momenteel geen alternatief voor grote bijeenkomsten.

Wij als CDA Gennep vinden het bijzonder belangrijk voor de kern Milsbeek om een 
' Gemeenschapshuis'-functie te behouden na 1-1-2024. ongeacht de toekomstige eigenaar.

In de besluitvormende Raadsvergadering van 13-03-2023 hebben wij als CDA Gennep 
middels mondelinge vragen het eollege opgeroepen in gesprek te gaan met de eigenaar van 
het Trefpunt, om de mogelijkheid te verkennen om de MFA functie voor Milsbeek te kunnen 
waarborgen. Daarnaast hebben wij gevraagd om een terugkoppeling naar de Raad, van het 
toegezegde gesprek.
Dit laatste is tot op heden niet gebeurd. Wel heeft het college een onderzoek aangekondigd.

Met nog geen halfjaar meer te gaan, voordat de huidige exploitant stopt ontstaat er steeds 
meer onzekerheid bij verenigingen en organisaties in Milsbeek. Hieronder vallen CV de 
Diepenkikkers. Buutkampioenschap. jeugdcarnaval de Dikköpkes. SCV Gries en Nie Wies, 
de KBO (gym. koersbal. Gennep Vitaal), toneelclub ONA, Fanfare Crescendo, vrouwenbond 
St Agnes. De Zonnebloem. Stichting Cultuurbehoud. Coladisco, maar ook de viering 
Sinterklaas. Koningsdag. tot aan de Goededoelenweek en bloedprikken.



Ondertekening en naam:

Namens het CDA Gennep,

De CDA fractie verzoekt het college van B&W de navolgende vragen schriftelijk te 
beantwoorden: 

- Is het college zich bewust van de vele verenigingen en organisaties die gebruik maken van 
het Trefpunt, en hier in hun activiteiten vaak grotendeels afhankelijk van zijn? Hoe kijkt het 
college hier tegenaan mocht deze functie op 31-12-2023 onverhoopt eindigen?

- Wordt de huidige gebruikers een alternatief geboden mocht MFA het Trefpunt definitief op 
slot gaan? Hoe denkt het college dit dan in te willen/gaan vullen?

- Is het college proactief in overleg met de (bovengenoemde) gebruikers van het Trefpunt, 
inzake de situatie na 1-1-2024? Dit om te voorkomen dat er vanaf 1-1-2024 onverhoopt 
problemen ontstaan m.b.t. tot de beschikbaarheid van een accommodatie. Zo nee, is het 
college bereid om het gesprek hierover aan te gaan met betreffende verenigingen ten einde 
problemen te voorkomen?

- Indien de MFA functie behouden kan worden (in welke vorm dan ook), wordt er reeds 
gekeken naar toekomstig beheer en exploitatie? Of heeft het college hier zelf ideeën over? Zo 
ja. welke?

- Is het college actief bezig om de mogelijkheden te verkennen om de MFA functie van het 
Trefpunt voor Milsbeek te behouden? Zo ja, welke acties zijn inmiddels ondernomen en 
kunnen wij hier de stand van zaken van krijgen?

Ronnie Rutten
Dick van Dijck


